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 Γιορτάζουμε σήμερα, ἀγαπητοί Χριστιανοί, τή Γέννηση τῆς Θεοτόκου. 

Γεννᾶται σήμερα ἀπό τήν ἁγιασμένη κοιλία τῆς Θεομήτορος Ἄννας ἡ 

Πάναγνη Κόρη, ἡ Παναγία μας. Ἡ ἀρετή τῶν Θεοπατόρων, Ἰωακείμ καί 

Ἄννας, νίκησε. Ἡ πίστη τους θριάμβευσε. Ἄκουσε τίς προσευχές τους ὁ 

πανάγαθος Κύριος καί τούς ἀπάλλαξε ἀπό τό ὄνειδος τῆς ἀτεκνίας, τότε 

ἀκριβῶς, πού τό γεγονός φαινόταν ἀδύνατο, λόγῳ τῆς πολύ προχωρημένης 

ἡλικίας τους. Ἡ ὑπέροχη Κόρη, ἡ Παναγία ἡ Κεχαριτωμένη, πού κράτησε 

μέσα της τό πῦρ τῆς Θεότητος, πού ἔφερε σωματούμενο τόν ἐνυπόστατο 

Λόγο τοῦ Θεοῦ, πού σάρκωσε καί γέννησε τόν Σωτήρα τοῦ κόσμου καί 

Λυτρωτή μας Χριστό, γεννᾶται σήμερα ἀπό τούς Θεοπάτορες Ἰωακείμ καί 

Ἄννα. 

 Ἡ Γέννηση τῆς Θεοτόκου ὑπῆρξε ἐξαίρετο γεγονός τῆς θείας 

οἰκονομίας. Ἦταν ἡ ἔναρξη τῆς πραγματοποιήσεως τῶν θείων 

ὑποσχέσεων καί προφητειῶν. Ὑπῆρξε τό προοίμιο τῆς σωτηρίας τοῦ 

ἀνθρωπίνου γένους, τῆς ἀναγεννήσεως τοῦ κόσμου καί τῆς ἀνακαινίσεως 

τῆς οἰκουμένης, πού θά ἔφερνε ὁ Θεάνθρωπος Υἱός της. 

 Ἡ Παναγία μέ τήν ἀπόλυτη ἁγνότητα καί καθαρότητά της, ἀλλά καί 

μέ τήν ἀνυπόκριτη ταπείνωση καί ὑπακοή της, εἵλκυσε τή χάρη τοῦ Θεοῦ 

καί ἀξιώθηκε νά γίνει τό σκεῦος τῆς ἐκλογῆς του, καί νά γίνει Θεοδόχος καί 
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Πανάχραντος Θεομήτωρ. Ἡ Παναγία εἶναι αὐτή, πού θά συλλάβει ἄνευ 

σπορᾶς καί θά γεννήσει τόν Υἱό καί Λόγο τοῦ Θεοῦ, τόν ὁποῖο θά κρατήσει 

στούς παρθενικούς της κόλπους καί θά τόν θρέψει μέ τό γάλα της. 

Ἡ Παναγία, λοιπόν, εἶναι ἡ ἀπαρχή τῆς σωτηρίας τοῦ ἀνθρωπίνου 

γένους, ἀφοῦ, γιά νά ἔρθει ὁ Χριστός Λυτρωτής καί Σωτήρας στόν κόσμο, 

πέρασε ἀπό τήν πύλη, πού λέγεται Παναγία. Αὐτή τόν γέννησε. Εἶναι ἡ 

μάνα του. Τό δικό της πάναγνο αἷμα ἀπό τή δική της σάρκα δανείστηκε ὁ 

Χριστός, γιά νά σαρκωθεῖ, προκειμένου νά λυτρώσει τόν κόσμο. Καί ὡς 

Μητέρα τοῦ σαρκωθέντος Λόγου τοῦ Θεοῦ ἡ Παναγία μᾶς συνάπτει τώρα 

μέ τόν Χριστό καί τή σωτηρία μας. Ἡ ἐν Χριστῷ σωτηρία, τονίζουν οἱ 

Πατέρες τῆς Ἐκκλησίας μας, εἶναι βιωματικά μεθεκτή μέσα ἀπό τό 

πρόσωπο τῆς Παναγίας. Καί τοῦτο, γιατί ἡ Παναγία εἶναι ἡ μητέρα ὅλων 

μας, ἀφοῦ ἀπό αὐτήν ὁ Χριστός πῆρε τήν ἀνθρώπινη φύση, μέσα στήν 

ὁποία περικλειόμαστε ὅλοι οἱ ἄνθρωποι, οἱ ὁποῖοι, ὡς τέκνα δικά της, 

γινόμαστε δεκτικοί τῆς θείας χάρης καί θεωνόμαστε. Ὅπως Ἐκείνη 

δέχθηκε μέσα στήν ὕπαρξή της τόν Θεάνθρωπο Χριστό, ἔτσι καί ὁ κάθε 

πιστός μπορεῖ μέ τά Μυστήρια τῆς Ἐκκλησίας μας καί ἰδιαίτερα μέ τόν 

μέγιστο τῶν Μυστηρίων, τή Θεία Εὐχαριστία, νά μετέχει στή Θεότητα καί 

νά θεώνεται, καί νά ζεῖ αἰώνια κοντά στόν Θεό. Αὐτός, λοιπόν, ὁ Υἱός καί 

Λόγος τοῦ Θεοῦ, πού σαρκώθηκε μέ τό αἷμα αὐτῆς, πού γεννᾶται σήμερα 

«ἐξ Ἰωακείμ καί τῆς Ἄννης τῆς σώφρονος», παρέδωσε φάρμακο λυτρωτικό 

γιά τή δική μας ἀνθρώπινη φύση, τό Ἅγιο Σῶμα καί τό Τίμιο Αἷμα του, πού 

παίρνουμε σωστικά κάθε φορά, πού ἄξια κοινωνοῦμε στό μέγα Μυστήριο 

τῆς Θείας Εὐχαριστίας. 

 Ἐπάξια, λοιπόν, ἡ Ἐκκλησία μας ἀνυμνεῖ τήν Παναγία, ὡς 

«Τιμιωτέραν τῶν Χερουβείμ καί ἐνδοξοτέραν ἀσυγκρίτως τῶν Σεραφείμ». 

Δίκαια καί οἱ πιστοί ἀνυμνοῦμε καί γεραίρουμε τό ἄχραντο πρόσωπο τῆς 

Παρθένου, ἀφοῦ μέ τήν ἁγνότητα καί ἁγιότητά της ἔγινε ἡ ἐπίλεκτη τοῦ 

ἀνθρωπίνου γένους, μέ τήν ὁποία ἔλαβε ὑπόσταση τό σχέδιο τῆς θείας 

οἰκονομίας γιά τή σωτηρία τοῦ κόσμου. Καί ἀπό αὐτή ἀκριβῶς τή θεία 

ἰδιότητά της ἐκπορεύεται καί ὁ ρόλος τῆς μεσιτείας καί πρεσβείας της γιά 

τούς ἀνθρώπους πρός τόν Θεό. Οἱ ἄνθρωποι ἔχουμε τό προνόμιο νά 

διαθέτουμε ἰσχυρό προστάτη καί βοηθό καί ὑπερασπιστή, τήν Παναγία, 

πού μέ τήν παρέμβασή της πρός τόν Υἱό της καί Θεό μας ἀποδυναμώνει τήν 
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ἐπιρροή τοῦ κακοῦ. Ἡ Παναγία εἶναι τό στήριγμα τῶν πιστῶν, ἡ χαρά τῶν 

θλιβομένων, ἡ προστάτιδα τῶν ἀδικουμένων, ἡ βοήθεια τῶν ὀρφανῶν, ὁ 

ἰατρός τῶν ἀσθενούντων, ἡ παραμυθία τῶν τεθλιμμένων καί πενθούντων, 

ὁ συναντιλήπτορας τῶν ἀγωνιζομένων ὑπέρ τῆς πίστεως τοῦ Χριστοῦ καί ἡ 

Ὑπέρμαχος Στρατηγός τῶν ἀγωνιζομένων γιά τήν εἰρήνη, τή δικαιοσύνη 

καί τήν ἐλευθερία. 

 Νά, γιατί καί μεῖς σήμερα, ἑορτή τῆς Γεννήσεως τῆς Παναγίας, 

ἤρθαμε ἐδῶ, στό ὀχυρό τοῦτο τῆς ψυχῆς καί τοῦ πνεύματος, στήν 

πανηγυρίζουσα τοῦ Κύκκου Μονή, τήν ὁποία ἡ Πάνσεπτη Εἰκόνα τῆς 

Θεομήτορος, τῆς Ἐλεούσας τῆς Κυκκώτισσας, τήν περικοσμεῖ, τήν 

περιφρουρεῖ καί τήν ἀρωματίζει, κατά τρόπο μυστικό, μέ τή χάρη καί τήν 

εὐλογία της, γιά νά κάμψουμε τό γόνυ τῆς ψυχῆς μας μπροστά στήν 

πανάμωμη Μορφή της, καί ἀφοῦ τήν εὐχαριστήσουμε καί δοξολογήσουμε 

«διά τῆς εὐεργεσίας τόν πλοῦτον», νά ἐκζητήσουμε τό ἔλεος, τή συγγνώμη 

καί τή βοήθειά της, ἀφ’ ἑνός μέν γιά νά ἐπικρατήσει ἡ ἐπικίνδυνα 

κλυδωνιζόμενη παγκόσμια εἰρήνη, ἀφ’ ἑτέρου δέ γιά νά καταπαύσει ἐπί 

τέλους ἡ θύελλα τῆς τουρκικῆς θεομηνίας καί νά βγεῖ ὁ κυπριακός 

Ἑλληνισμός ἀπό τή σκιά θανάτου στό ὑπερήφανο φῶς τῆς ἐλευθερίας. 

 Σήμερα, ἀγαπητοί Χριστιανοί, σέ μιά ἀποθεωμένη καί ἀποαγιασμένη 

κοινωνία, οἱ ἀξίες καί τά ἰδανικά, πού ὕψωναν στό παρελθόν τό ἀνθρώπινο 

ἦθος, ἀμφισβητοῦνται, δυστυχῶς, καί καταπατοῦνται. Σήμερα, κίνητρο γιά 

κάθε ἐνέργεια γίνεται τό οἰκονομικό συμφέρον καί ἡ ἀπόκτηση δυνάμεως 

καί ὑπεροχῆς. 

Στήν ἐποχή αὐτή τῆς πιό ὑψηλῆς ἐπιστημονικῆς καί τεχνολογικῆς 

ἀνάπτυξης καί ἁλματώδους διαδόσεως τῶν γνώσεων, ἔχει, δυστυχῶς, 

σημειωθεῖ ἡ πιό μεγάλη ἠθική κατάρρευση. Πολύ ὀρθά λέχθηκε, ὅτι ἡ 

τεχνολογία ἔκανε τόν ἄνθρωπο ὑπεράνθρωπο, ἀλλά καί ἀπάνθρωπο. 

Σήμερα, ὁ τεχνολογικός πολιτισμός, ἀφηνιασμένος, κατεδαφίζει κάθε 

πνευματική ἔφεση καί μεταφυσική ἀνησυχία, καί ὁ ἄνθρωπος δέν 

ἐνδιαφέρεται γιά τήν αἰωνιότητα, γιατί δέν πιστεύει σ’ αὐτή. Γι’ αὐτό καί 

ζοῦμε σέ μιά κοινωνία ἀνασφάλειας, ἔλλειψης ἐμπιστοσύνης, 

ἀβεβαιότητας καί μιᾶς διαρκῶς αὐξανόμενης βίας. Στήν ἐποχή μας ὁ 

πόλεμος πάντα παραμένει θλιβερό πεπρωμένο μας καί ὁ ἴσκιος τοῦ 
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θανάτου πέφτει βαρύς στίς ψυχές ὅλων μας. Σήμερα, ὄχι λίγοι λαοί, 

περίτρομοι σφαδάζουν μέσα σέ ὠκεανούς ἀδελφοκτόνων αἱμάτων. 

Φρικτός, λοιπόν, φρικτότατος εἶναι ὁ ἐφιάλτης τῆς ἀνθρωπότητας 

σήμερα, γιατί στήν ἐποχή αὐτή τῆς ἐπανάστασης τῆς ἐπιστήμης, ζοῦμε 

συνεχῶς κάτω ἀπό τή φοβερή σκιά ἑνός πολέμου, ὄχι συμβατικοῦ αὐτή τή 

φορά, ἀλλά πυρηνικοῦ πολέμου. Τό μανιτάρι μιᾶς πυρηνικῆς ἔκρηξης εἶναι 

μιά φρικτή προοπτική, πού ἀνά πᾶσα στιγμή μπορεῖ νά γίνει 

πραγματικότητα. Ὁ συνεχιζόμενος πόλεμος στήν Οὐκρανία, ὁ μεγάλος 

αὐτός πόλεμος μεταξύ δύο πυρηνικῶν μεγεθῶν, τῆς Ρωσίας ἀπό τή μιά καί 

τοῦ ΝΑΤΟ μέ ἐπικεφαλῆς τήν Ἀμερική ἀπό τήν ἄλλη, ἴσως νά εἶναι 

γεγονός, πού τό ἀπευχόμεθα, τό προμήνυμα ἤ ἀκόμη χειρότερα ὁ 

προθάλαμος τοῦ μεγάλου, τοῦ ὁριστικοῦ, τοῦ Τρίτου Παγκοσμίου, 

πυρηνικοῦ τούτη τή φορά, πολέμου γιά τόν ὁποῖο ὁ Ἀϊνστάιν  εἶχε πεῖ πώς, 

«ἄν διεξαχθεῖ Τρίτος Παγκόσμιος Πόλεμος, ὁ Τέταρτος θά γίνει μέ ρόπαλα». 

Καί ὁ Ἀϊνστάιν, ὅταν τά ἔλεγε αὐτά, εἶχε ὑπόψη του τή βόμβα τῆς Χιροσίμα, 

πού ἄφηνε κάποια περιθώρια γιά ἐπιβίωση. Τά σημερινά, ὅμως, πυρηνικά 

ὅπλα τό ἀποκλείουν. Ἄν, ὦ μή γένοιτο, γίνει καί ἄλλος Παγκόσμιος 

Πόλεμος, πού τούτη τή φορά θά εἶναι ἕνας πυρηνικός ὄλεθρος, ἡ ζωή θά 

ἀφανιστεῖ, θά ἔχουμε τήν ὁλοσχερή καταστροφή τοῦ κόσμου. 

 Βέβαια, οἱ πλεῖστοι, κλεισμένοι στό καβούκι τῆς προσωπικῆς τους 

ψευδο-ἀσφάλειας, φαντάζονται πώς μιά τέτοια προοπτική εἶναι μακρινή 

γιά νά τούς θίξει ἄμεσα. Γι’ αὐτό καί κυριαρχεῖ ἕνας ἀπαράδεκτος 

στρουθοκαμηλισμός σέ παγκόσμια κλίμακα. Κλείνουμε ὅλοι τά μάτια στόν 

κίνδυνο καί, ἐπειδή δέν τόν βλέπουμε, φανταζόμαστε πώς δέν εἶναι 

ὑπαρκτός. Καί ὅμως! Σ’ αὐτή τήν κρίσιμη καμπή τῆς ἱστορίας, πού νέα 

γεωπολιτικά, γεωστρατηγικά καί γεωοικονομικά συμφέροντα ἀλλάζουν 

τήν ὄψη τοῦ κόσμου καί ἀπειλοῦν μέ ἕνα παγκόσμιο πυρηνικό πόλεμο. Σ’ 

αὐτή τήν ὥρα, πού ὁ ἄνθρωπος «αὐτό τό μέγιστο καί ἐλάχιστο ὄν τῆς γῆς», 

ὅπως πολύ ὀρθά λέχθηκε, βρίσκεται μόνος καί παραζαλισμένος μπροστά 

στό φάσμα ἑνός πυρηνικοῦ ὀλέθρου, ἐπιβάλλεται παγκόσμια κινητοποίηση 

ὅλων τῶν λαῶν τῆς γῆς, γιά νά σταματήσει ὁ συνεχιζόμενος πόλεμος στήν 

Οὐκρανία καί ἔτσι νά μήν ὑλοποιηθεῖ ἡ ρήση, ὅτι «ἡ ρωσική ρουλέτα δέν 

εἶναι παιγνίδι, πού μπορεῖ νά συνεχίζεται γιά πολύ». Μετά τήν 

ἐξαγγελθεῖσα καί ἤδη ὑλοποιηθεῖσα ἀπόφαση τοῦ Ἀμερικανοῦ Προέδρου 
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νά ἀποστείλει στήν Οὐκρανία βόμβες διασπορᾶς, ἀλλά καί τή νέα, 

πρόσφατη ἀναγγελία του, ὅπως τουλάχιστον μεταδόθηκε ἀπό τά Μ.Μ.Ε., 

ὅτι θά ἀποστείλει καί ὀβίδες ἀπεμπλουτισμένου οὐρανίου, γιά νά 

χρησιμοποιηθοῦν ἐναντίον τῶν ρωσικῶν ἁρμάτων μάχης, ὁ ρωσονατοϊκός 

αὐτός πόλεμος κλιμακώνεται πολύ ἐπικίνδυνα. 

Δέν εἶναι λοιπόν καιρός γιά αὐταπάτες. «Τό ἐς αὔριον» ποτέ δέν 

ὠφέλησε τόν ἄνθρωπο. Ὅλοι μαζί οἱ λαοί τῆς γῆς, νά συστρατευθοῦμε 

πρέπει σ’ ἕνα παγκόσμιο εἰρηνιστικό κίνημα, ἀπαλλαγμένο ἀπό 

ὁποιαδήποτε σκοπιμότητα, καί νά ἀγωνιστοῦμε γιά τήν ἑδραίωση τῆς 

παγκόσμιας εἰρήνης. Γιατί μόνο ἡ εἰρήνη σέ μιά παγιωμένη σταθερή μορφή 

θά ἀπελευθερώσει τόν σημερινό ἄνθρωπο ἀπό τό ρίγος τοῦ θανάτου. 

 Ἄς γίνουμε ὅλοι, ὅπως μᾶς θέλει ὁ Κύριος, στήν πράξη εἰρηνοποιοί. 

«Μακάριοι οἱ εἰρηνοποιοί ὅτι αὐτοί υἱοί Θεοῦ κληθήσονται» (Ματθ. ε’ 9), μᾶς 

βεβαίωσε ὁ ἴδιος ὁ Κύριος στήν ἐπί τοῦ Ὄρους Ὁμιλία του. 

 Ἄς ἀπευθύνουμε θερμή δέηση πρός τήν Παναγία, τῆς ὁποίας τά 

Γενέθλια σήμερα ἑορτάζουμε, νά μεσιτεύσει πρός τόν εἰρήναρχο Κύριο, τόν 

μονογενή Υἱό της, νά φωτίσει τόν νοῦ καί τήν καρδία τῶν ἰσχυρῶν τῆς γῆς, 

γιατί μόνο ἔτσι θά ἐπικρατήσουν σ’ ὅλο τόν κόσμο, ἡ εἰλικρινής ἀγάπη, ἡ 

συναδέλφωση καί ἡ ἀλληλεγγύη πρός οἰκοδομή τῆς εἰρήνης καί τῆς 

δικαιοσύνης καί, κατ’ ἐπέκταση, καί τῆς χαρᾶς καί τῆς πραγματικῆς 

εὐτυχίας. 

 Ἀλλά, ἀγαπητοί Χριστιανοί, σήμερα ἡ Πατρίδα μας, ἐκτός ἀπό τήν 

παγκόσμια αὐτή καταιγίδα, ἐκτός ἀπό τόν παγκόσμιο αὐτό σίφουνα 

ἐπικίνδυνων γεωπολιτικῶν ἀλλαγῶν καί γεωστρατηγικῶν ἀνακατάξεων, 

ἔχει νά ἀντιμετωπίσει καί ἕνα προαιώνιο καί ἀδίστακτο ἐχθρό, πού 

ἐπιβουλεύεται τή φυσική καί ἐθνική ὕπαρξή μας. 

Σήμερα ἡ Κύπρος, ἡ Νῆσος αὐτή τῶν Ἁγίων καί τῶν Μαρτύρων, 

ἐξακολουθεῖ γιά 49 τώρα χρόνια, θρηνωδοῦσα καί κλαίουσα, νά πενθεῖ τή 

συμφορά της, ἐξαιτίας τοῦ συνεχιζόμενου αἱματηροῦ διαμελισμοῦ της ἀπό 

τήν ἐξανδραποδιστική τῶν τούρκων εἰσβολέων κακουργία τοῦ 1974, τότε 

πού οἱ μεγάλοι τῆς γῆς «ἔνιπταν τάς χεῖρας» τους. Ἔβλεπαν καί σιωποῦσαν. 

Ἔμειναν καί ἐξακολουθοῦν μέχρι σήμερα νά μένουν ἐκνευριστικά ἀπαθεῖς. 

Βουβοί μάρτυρες μπροστά στό ἀνοσιούργημα αὐτό τῆς ἁρπακτικῆς μανίας 

τῆς Τουρκίας. Καί ἡ ἔνοχη αὐτή σιωπή τους, πού συνεχίζεται, ἀποθράσυναν 
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τήν κατοχική δύναμη, ἡ ὁποία μηχανεύεται τώρα νέα τετελεσμένα σέ 

βάρος τοῦ λαοῦ μας, τόσο μέ τόν ἀνώδυνο γιά αὐτή, ἐξαιτίας τῆς 

ποντιοπηλατικῆς ὑποκρισίας τῶν ἰσχυρῶν τῆς γῆς, συνεχιζόμενο 

ἐποικισμό τῆς περίκλειστης περιοχῆς τῆς κατεχόμενης πόλης τῆς 

Ἀμμοχώστου, ὅσο καί μέ τήν πρόσφατη προσπάθεια τῆς παραβίασης τοῦ 

στάτους κβό  καί δημιουργίας νέων τετελεσμένων στή νεκρή ζώνη στήν 

περιοχή τοῦ μικτοῦ χωρίου τῆς Πύλας, μέ τήν ἀπόπειρα κατασκευῆς νέου 

δρόμου Πύλας - Ἄρσους, πρός εὐκολότερη πρόσβαση τῶν Τουρκοκυπρίων 

πρός τήν Ἀμμόχωστο, γεγονός, πού ἐπιβεβαιώνει, ὅτι ὁ τελικός σκοπός τῶν 

τούρκων εἶναι ὁ μόνιμος ἐποικισμός τῆς Ἀμμοχώστου, ἀλλά καί μέ στόχο 

νά τορπιλίσουν τίς καταβαλλόμενες προσπάθειες ἐπανέναρξης τοῦ 

διαλόγου πρός ἐπίλυση τοῦ χρονίζοντος ἐθνικοῦ μας προβλήματος. 

 Ὅλες αὐτές οἱ δοκιμασίες, ἀγαπητοί Χριστιανοί, εἶναι ἀποτέλεσμα 

τῆς ἀπουσίας τοῦ Θεοῦ ἀπό τή ζωή μας. Σήμερα, οἱ βιοτικές μέριμνες καί τό 

ὑλιστικό φρόνημα τῆς ἐποχῆς, ἔχουν ἐκτοπίσει τόν Θεό ἀπό τή ζωή μας. 

Αὐτονομηθήκαμε, δυστυχῶς, ἀπό τόν Θεό καί ἀπό κάθε ὑπερβατική 

αὐθεντία, γι’ αὐτό καί ὁ Θεός παραχωρεῖ παιδαγωγικές δοκιμασίες. Οἱ 

θλίψεις καί τά διάφορα δεινά δέν εἶναι τίποτε ἄλλο, παρά ἕνα μυστηριῶδες 

θεϊκό κάλεσμα μετάνοιας καί ἐπιστροφῆς κοντά του. 

Σήμερα, λοιπόν, πού ὡς κυπριακός Ἑλληνισμός βλέπουμε τήν ἀδικία 

νά ἐπικρατεῖ, τήν κακία νά κατισχύει, τή βία νά θριαμβεύει, τή δικαιοσύνη 

νά σταυρώνεται, τήν ἐλευθερία νά διώκεται καί τήν ἀκρωτηριασμένη 

ἡμικατεχόμενη Πατρίδα μας νά στενάζει καί νά ὁλοφύρεται κάτω ἀπό τό 

βαρύ πέλμα τοῦ βάρβαρου εἰσβολέα, ἐπιβάλλεται, ἄν θέλουμε ἐθνική 

σωτηρία καί λύτρωση, νά ξανατοποθετήσουμε στά βάθη τῆς ψυχῆς μας καί 

στό κέντρο τῆς ζωῆς μας τόν Μονογενή Υἱό καί Λόγο τοῦ Θεοῦ, τόν Κύριον 

ἡμῶν Ἰησοῦ Χριστό, ἀλλά καί Αὐτή, πού τόν γέννησε, τήν Παναγία μας 

Θεοτόκο, τῆς ὁποίας σήμερα τό Γενέσιο ἑορτάζομε, γιατί «πολλά ἰσχύει 

δέησις μητρός πρός εὐμένειαν Δεσπότου». 

Στούς παντοειδεῖς κινδύνους νά μήν ξεχνοῦμε ποτέ, πώς, πάνω ἀπό 

τίς εὔθραυστες συμμαχίες καί ἀνθρώπινες βεβαιώσεις, ὁ μόνος 

ἀμετακίνητος καί βέβαιος σύμμαχος καί βοηθός εἶναι ὁ παντοδύναμος 

Θεός καί ἡ Ὑπέρμαχος Στρατηγός τοῦ ἔθνους μας, ἡ ὑπεραγία Θεοτόκος, ἡ 

Παναγία μας, πρός τήν ὁποία ἡ ἑλληνική ψυχή πάντοτε εἶναι στραμμένη. 
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 Ἡ σημερινή ἑορτή τῆς Παναγίας, ἀγαπητοί Χριστιανοί, πρέπει νά 

θεωρηθεῖ ὡς μία πρόσκληση τῆς Ἐκκλησίας μας νά ξυπνήσουμε ἀπό τόν 

λήθαργό μας καί νά μιμηθοῦμε τήν ὑπέραγνη Μητέρα τοῦ Θεοῦ στήν 

ἐπίγεια πορεία της. Καί θά τή μιμηθοῦμε μέ τήν τήρηση τῶν εὐαγγελικῶν 

ἐντολῶν τοῦ Υἱοῦ της καί Θεοῦ μας, Κυρίου ἡμῶν Ἰησοῦ Χριστοῦ. 

Ἄς τιμήσουμε, λοιπόν, μέ καθαρότητα ψυχῆς καί σώματος τήν ὄντως 

καθαρή καί ὑπέραγνη Μητέρα τοῦ φωτός. 

Ἄς καθαρισθοῦμε ἀπό κάθε σωματικό καί πνευματικό μόλυσμα, γιά 

νά γιορτάσουμε ἁγνοί τή Γέννηση τῆς Θεοτόκου. 

Ἄς λουστοῦμε καί ἐξαγνισθοῦμε μέ τό Μυστήριο τῆς Μετάνοιας καί 

Ἐξομολόγησης, γιά νά προσέλθουμε στό «συμπόσιον τῆς πίστεως», στό 

μέγα Μυστήριο τῆς Θείας Εὐχαριστίας καί νά κοινωνήσουμε τῶν ἀχράντων 

Μυστηρίων, πρός «ἄφεσιν τῶν ἁμαρτιῶν μας καί εἰς ζωήν αἰώνιον». 

 «Ἄχραντε Θεοτόκε, τούς προστρέχοντάς σοι πιστῶς, λύτρωσαι τῶν 

κινδύνων, ἵνα δοξάζωμεν τόν Πανάγιον Τόκον σου, εἰς σωτηρίαν τῶν ψυχῶν 

ἡμῶν». Ἀμήν. 


